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Abstract (en)
1. Support girder-gutter arrangement (15, 25; 16, 26) for a roof, in particular for a glazed roof, in which the support girder (15, 25) is in the form of a
closed box structure and the gutter (16, 26) is in the form of an open U-shaped structure, the support girder (15, 25) being provided with a support
member (17, 254), intended to receive the roofing sectional members (18, 28), the support girder (15, 25) being integral with the gutter (16, 26),
characterised in that the gutter (16, 26) is adjacent the vertical face (151, 251) of the support girder (15, 25) arranged at the side of the roof.

Abstract (fr)
L'invention concerne un ensemble poutre-support-gouttière pour toiture, notamment pour toiture vitrée, dans lequel la poutre-support (15) se
présente sous forme d'une structure fermée en caisson et la gouttière (16) sous forme d'une structure ouverte en U, la poutre-support (15) étant
pourvue d'un élément de support destiné à recevoir les profilés de couverture, la poutre-support étant solidaire de la gouttière. Suivant l'invention, la
gouttière (16) est adjacente à la face arrière de la poutre-support (15), de sorte que cette dernière soit disposée en façade, et repose directement
sur le cadre fixe (2) de façade.
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